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Radny Jacek Krawczyk 

− Na jakim etapie są przygotowania do inwestycji, czy zdążymy złożyć wniosek i czy są prowadzone 
rozmowy z Urzędem Marszałkowskim dot. budowy linii tramwajowej do dzielnicy Parkitka? 

 
Radny Piotr Strach 

− Proszę o przekazanie informacji o wynikach przetargu na system rowerów miejskich; ile firm 
wystartowało, jakie proponowano kwoty, jakie będą kolejne kroki. 

− Remont alei Wyzwolenia. Jaki jest plan zakończenia prac? Kiedy linia tramwajowa i II nitka, kiedy 
ostatecznie będzie czynne przejście podziemne? 

 
Radna Barbara Gieroń 

− Proszę o szczegółowe informacje dotyczące budowy boiska przy SP 46  oraz budowy kanalizacji 
przy ul. Rzepakowej.  

 
Radna Krystyna Stefańska 

− 13 X 2016 r. było spotkanie w dzielnicy Wyczerpy z udziałem wiceprezydenta Soboraka w sprawie 
uciążliwości funkcjonowania firm przy ul. Tenisowej 18/20. Co zrobił Urząd w tej sprawie (jakie 
podjęto działania), jakie wyk. ekspertyzy? 

− Jak to się stało, że ul. Tenisowa i ul . Pajęcza została wpisana do kategorii dróg publicznych skoro 
nie spełnia parametrów drogi? Tymi wąskimi ul. przejeżdżają tiry, co stwarza niebezpieczeństwo. 
(radna wnosi o ustawienie znaku drogowego zakazującego wjazdu sam. ciężarowym) 

− Przy ul. Morsztyna parkujące samochody niszczą chodnik; wnioskuję o ustawienie znaku zakazu 
zatrzymywania się i postoju. 

 
Radny Piotr Wrona 

− Czy jest decyzja Urzędu w sprawie remontu nawierzchni przy  ul. Olsztyńskiej, co z zabytkową 
kostką brukową? 

 
Radny Krzysztof Świerczyński 

− Jak wygląda harmonogram i kiedy zostanie rozpisany przetarg na przebudowę placu Orląt 
Lwowskich? 

 
 


